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       Ceea   ce    se  auzea  , s-a  confirmat  :

  

    ”Pot spune că am semnat și că sunt președintele executiv al Rapidului.

  

    Acum, ceea ce mă preocupă cel mai mult este să aduc jucători buni la echipă.

  

Mă voi întâlni mâine cu Cristi Săpunaru, pe care sper să-l conving.

  

Mai aștept un răspuns de la Nicolae Grigore, pe care-l aștept să-și rezilieze contractul cu
Apollon.
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La fel, mă voi întâlni și cu Daniel Niculae, pe care, de asemenea, sper să-l conving să ni se
alăture.

  

În legătură cu Dan Nistor, așteptăm un răspuns de la Evian, mâine-poimâine, la fel, trebuie și
Grecu să ne dea un răspuns.

  

      

  

Vom merge în cantonament în Grecia, la Xhanthi. Am văzut condițiile, sunt foarte bune”, a
declarat Dinu Gheorghe pentru Digi Sport.

  

  

***  sursa  - fc rapid.ro
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